
Kirken på Nøtterøy  

  
 
Nøtterøy menighetsråd 
 
PROTOKOLL NØTTERØY MENIGHETSRÅD 19.01.2022 

Kl. 18. 30 – 21.00 på BMS (dersom smittevernreglene tillater det. Alternativt 
på Zoom) 

Til stede: Ellen Wisløff, Anne N. Rød, Trond Øyvind Kristiansen, Kristian Torød Flakstad (tiltrådte  

kl 1915 ), Tomas Collin (fratrådte kl 1940), Thor Ole Kjønnerød, Inger Margrethe Walle, Tom Olaf 
Josephsen, Britt Flaatten  

Forfall:  Anett Sudland Kristensen, Iselin Skagen 

Vara: Rolf Bito, ikke tilstede 

Åpning ved Tom Olaf Josephsen 

Saksliste til menighetsrådsmøte  
Sak 1/22 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 09.12.2021 
Sak 2/22 Orienteringssaker 
Sak 3/22 Tilbakeblikk på julens gudstjenester og misjonsgudstjenesten 
Sak 4/22 Solidus 
Sak 5/22 Grønn menighet 
Sak 6/22 Frivillighetens år kirkens deltakelse. 
Sak 7/22 Godkjenning budsjett Færder 5.1 
Sak 8/22 Budsjett 2022 
Sak 9/22 Nytt fra råd og utvalg 
Eventuelt 
 
Sak 1/22 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 09.12.2021 
Vedtak:  Innkalling og protokoll fra 09.12.2021 godkjennes 
 
Sak 2/22 Orienteringssaker:  

 Koronasituasjonen. Nye regler. Åpent for barn og unge. Restriksjoner på 
 gudstjenester: 1 meter avstand, munnbind og tilviste plasser. Hver kirke har oversikt 
 over antall tillatte pr gudstjeneste og seremonier.   

 
 Program for våren med plan for kirkekaffer og konsertplaner. 
 Thomas informerte om konsertplaner for våren. Se sak 9/22, konsertutvalget 
 Thor Ole informerte om Korskolen som planlegger vårkonsert, konsert med Barnekantoriet og 
 påskekonsert 1. påskedag. De følger smittevernreglene til punkt og prikke. 
 Kirkekaffe utsettes inntil videre. 



 Meditasjonskveldene går som planlagt. 
 Konfirmantene får boller og saft i kirken 1. februar  
 Nytt fra fellesrådet 

Budsjett til fellesrådet fra kommunen er redusert for 2022. Driften videreføres i 2022 
med bruk av fond. Lederforum forbereder prosess i forhold til varslet reduksjon i 
2023. 
Fellesrådets strømkostnader er i all hovedsak innenfor budsjett.  Det ble budsjettert 
høyt, og aktivitetsnivået i kirker og andre bygg har vært lavere enn normalt. 
Temperatur i byggene styres i henhold til aktivitet. 
 

Vedtak:  Menighetsrådet tar informasjonen til orientering 
 
 
Sak 3/22 Tilbakeblikk på gudstjenester i julen og misjonsgudstjenesten 2.januar 

Tilbakemeldingene er positive. Fin veksling med åpen kirke og gudstjenestene med 
 påmelding pr telefon. Begge gudstjenestene i Nøtterøy kikre var fulltegnet på kort 
tid. Gudstjenesten på Veierland var ikke fulltegnet, men godt besøkt. Det er ekstra krevende 
med oppmerking og tildeling av plasser. 

 
  Misjonsgudstjenesten ble og annerledes enn planlagt på grunn av Korona  
  restriksjonene. Det kom ingen representant fra Misjonsalliansen, Liv Magerøy i 
misjonsutvalget bidro med erfaringer som misjonær. Gudstjenesten opplevdes verdig og fin for de 
som var til stede. 
Vedtak: Menighetsrådet tar informasjonen til orientering, og gir honnør til stab og frivillige som har 
  bidratt til at det har vært mulig å gjennomføre alle arrangementene.  
 
 
Sak 4/22 Solidus 
Saksopplysning: 
Tomas orienterer om hvilke muligheter vi vil få ved å bruke Solidus som administrering av 
givertjenesten.  

 Vi har fått ett tilbud om kr 265,- pr måned, kr. 3180,-. pr.år uten bindingstid. Ordningen 
evalueres. Beløpet settes opp i menighetsrådets budsjett for 2022. 

 Vi må drøfte videre hvordan vi initierer givertjenesten, setter opp givertjenesten på 
hjemmesiden med tekst og organisering for menigheten og Færder 5.1   Se gjerne eksempel 
fra Haugesund kirkelige fellesråd. https://kirken.no/haugesund. 
Fra møtebehandlingen: 
Tomas informerte. Det ble gitt innspill til hvordan Solidus skal presenteres. Det kom og 
innspill om at det bør forfattes en kort, motiverende og informativ tekst. Solidus må 
presenteres i mars nummeret av Færder 5.1. 

Vedtak:  

1) Nøtterøy menighetsråd ønsker å teste Solidus for kr 265,- pr. måned dette året uten 

bindingstid.  

2) En gruppe bestående av Merete, Tomas, Trond, Iselin og Kjell Richard utformer en tekst som 

brukes til givertjenesten 



 
Sak 5/22 Grønn menighet 
 Kristian, Anne og Britt legger fram forslag for å fullføre avtale for Nøtterøy menighetsråd. 
 Kristian viste til det tilsendte forslaget, og bad om innspill til punkter slik at vi får totalt 25 
 punkter. Det ble en god diskusjon hvor vi i fellesskap kom fram til følgende tilleggspunkter: 

 Vi vil bruke Fairtrade produkter 
 Vi vil bidra til effektivisering av strømforbruket 
 Vi vil oppfordre til å bruke Svanemerkede produkter 
 Vi vil påvirke renovasjonsselskapet til å legge til rette for plastinnsamling 

 
Vedtak: 
 Nøtterøy Menighetsråd vedtar de 25 tiltakene som vi forplikter oss på. 
 Britt sender inn punktene for å få NMR godkjent som «Grønn menighet». 
 Arbeidsgruppen følger prosessen videre etter innsending 
 
Sak 6/22 Frivillighetens år kirkens deltakelse 
Saken drøftes i møtet. 
 Kirken må være til stede når kommunene presenterer frivillighet. 
 Færder 5.1 har i mars tema frivillighet. 
 
 
Sak 7/22 Godkjenning budsjett Færder 5.1 
Budsjett for Færder 5.1 ble gjennomgått. Fellesrådet bidrar med støtte på kr 100 000. Det er ønskelig 
at bladet får opparbeidet en økonomisk buffer. Vi håper at givertjenesten tar seg opp slik at støtte fra 
rådene ikke er nødvendig i samme omfang som nå videre.   
Vedtak: Budsjett for Færder 5.1 godkjennes 
 
 
Sak 8/22 Budsjett NMR 2022  
Budsjett for drift og konserter i Nøtterøy menighetsråd ble gjennomgått. 
Vedtak: Budsjett for NMR 2022 godkjennes som framlagt. 
 
Sak 9/22 Nytt fra råd og utvalg 
 
Rådsmedlemmer bes om å presentere nytt fra rådene.  

 
 Misjonsutvalget 

Britt informerte om at Misjonsutvalget har møte 31.01. Der vil blant annet Åpen dag 01.03 
planlegges 
 

 Diakoniutvalget 
 

 Estetikkutvalget 
Vil jobbe videre med et innspill fra Tor Wilhelm Carlstedt i forbindelse med gamle 
gjenstander 
 

 Barn og Unge 
Arbeid med å gjenopprette utvalget er på trappende. 



 
 Informasjonsutvalget ønsket innspill på en frivillig som kan presenteres i Færder5.1. 

En fra hver menighet skal etter hvert presenteres. NMR foreslo Korskolen v. styret og Thor –
Ole. IU oppfordres til å drøfte muligheter for distribusjon. 

  Færder 5.1, innhold og distribusjon 
Se punktet over. Minneord i bladet ble diskutert, det ble frarådet. 

 Konsertutvalget 
Tomas orienterte.  
Operagutta er et dyrt prosjekt. Det ble diskutert om dette eventuelt skulle byttes ut med noe 
annet. Det virket som det var stemning for noe nytt. 
Konsertutvalget er opptatt av å satse på lokale krefter. 
Jazz, gamle bedehussanger, aktuelt på Veierland. 
Sommermusikkskolen. 
Herrene i haven, eventuelt 2 forestillinger. 
Bare barokk 
Det er mange planer, så får vi håpe det blir gjennomførbart. 

 
Eventuelt 

 Påskevandringsplansjene. Vi vedtok å få noen nye, bytte ut noen. Da har vi fremdeles 2 serier 
 som kan sirkulere mellom kirkene. 

Et tema som vi må ta med videre: Hvordan få folk til å komme tilbake igjen til kirken og 
gudstjenestene etter pandemien. 

 

Møtet hevet kl. 21.15. 

 

Nøtterøy 20.01.2022 

Britt Flaatten 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1 vedlegg: Budsjett Nøtterøy sokn 2022 


